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Tisztelt Elnök Asszony !

„Szemétlerakók helyzete a településeken?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Gyenesei István miniszter úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Miniszter Úr békés megyei látogatása során Izsó Gábor Békés város polgármester fölvetett e
az Ön számára, hogy a települési szemétlerakók használati engedélyének
meghosszabbításával az egyébként is nehéz helyzetben lévő önkormányzatok illetve a
lakosság gazdasági helyzetén jelentősen lehetne javítani . Ez a probléma jelenleg mintegy 150-
200 önkormányzatot érint országszerte . A szeméttelepek bezárásával más településekre kel l
szállítani a hulladékot, így az egyébként is magas költségekre többletként rakódik a szállítás
költsége is .

A települési szemétlerakók bezárásának utolsó határideje 2009 . július 16. A jelenlegi
jogszabályok nem adnak lehetőséget a környezetvédelmi hivataloknak ezen határidők
meghosszabbítására.

Véleményem szerint - tekintettel a kialakult krízishelyzetre -, egy jogszabály módosítással
ezen a problémán lehetne segíteni. Javaslom, hogy az érintett szemétlerakók bezárás i
határidejének módosítását szíveskedjék kezdeményezni . Már egy év haladék is jelentős
könnyebbséget jelentene az érintettek számára, hiszen a megnövekedett szállítási költségekke l
és szemétlerakási díjjal nem kellene számolni . Hogy számokkal is érzékeltessem a probléma
nagyságrendjét Békés városa esetében (22 ezer lakos) háztartásonként mintegy 6000 forin t
megtakarítást jelentene . Országos szintre kivetítve az önkormányzatoknál illetve a
lakosságnál maradó összeg több száz millió forintot tehet ki egy évben .

Tisztelt Miniszter Úr!

Támogatja-e Ön, mint önkormányzatokkal foglalkozó miniszter ezt a kezdeményezés, és
továbbítja-e a környezetvédelmi és vízgazdálkodási minisztérium felé ezen pozití v
javaslatokat?

~lr gyVili Hivatala
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Írásbeli kérdés



Örömmel értesültünk arról, hogy a Miniszter Úr az önkormányzatok nehéz helyzeténe k
javítása érdekében több témában is tárgyalásokat folytat a Miniszterelnökkel, szeretnénk é s
javasoljuk, hogy az általunk felvázolt ügy is szerepeljen .

Másrészrő l azt kérem Öntől, hogy amikor ideje engedi, biztosítson számunkra egy id őpontot ,
amikor is Izsó Gábor polgármester úrral a helyzetet személyesen is érzékeltetnénk Onnel .

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2009 . február 5-én

Erdős Norbert
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